
Bývalý agent CIA Tim Ballard o obchodování
s dětmi: „JE JICH ZAPOJENO MNOHO,
VČETNĚ LIDÍ Z VLÁDY A HOLLYWOODU“
(VIDEO)
- CZ24 News | 23. června 2023

V současné době se k tématu pedofilních sítí natáčí jednak celovečerní – napůl
dokumentární – film Jima Caviezela, který má mít premiéru již 4. července a také čtyřdílný
dokument Mela Gibsona.

S natáčením filmu, který má mít premiéru již za dva týdny, pomáhal Jimu Caviezelovi také dlouholetý
„lovec pedofilů“ Tim Ballard, který prohlásil, že pokud by neexistovaly reálné filmové záběry, nikdo
by nevěřil, jaké hrůzy se dějí….

Tim Ballard si stanovil za své životní poslání bojovat proti obchodování s dětmi. Infiltruje sítě
pedofilů a jednu po druhé je rozkládá. O jeho životě byl nyní natočen film, ve kterém hraje herec Jim
Caviezel.

Clayton Morris z Redacted se ho zeptal proč se hrůzám obchodování s dětmi věnuje relativně málo
pozornosti. Podle Ballarda to má dva důvody. Za prvé, je extrémně temný, ale je v něm víc: je za tím
agenda.

Podle amerického ministerstva zahraničí se do obchodu se sexem zapletly dva miliony dětí. „Je jich
hodně.“

„Pak jsou tu lidé – a je jich mnohem víc – kteří jsou zapojeni a kteří to chtějí,“ pokračoval Ballard.
„Jsou na všech úrovních, ve vládě, zvláště v Hollywoodu,“ řekl.

Působí zde tedy síly, které chtějí, aby se tomu dostalo co nejméně pozornosti nebo aby to přehnali
tak, aby to už neznělo důvěryhodně.

Ballard dále uvedl, že již provedl více než 4000 operací. „Vždycky točíme, jak jen to jde. Tohle je
skutečné. Tohle se opravdu děje.“

Loni byl na operaci na Ukrajině. O tom řekl: „Kdyby nebyly vytvořeny obrázky, nikdo by tomu
nevěřil.“

„Proto všechno natáčíme. Protože lidé nechtějí věřit, že je to skutečné.“

 

ZDROJ: Twitter/ rumble.com/v2vj582-no-one-would-believe-it-tim-ballard-says-about-a-recent-child-
trafficking-c.html
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